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                                      ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής νομού Ηρακλείου 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 
-Υποδομών και Μεταφορών, κ.Κ.Καραμανλή 
 
ΘΕΜΑ: «Υλοποίηση του έργου του Πλατύ ποταμού και των συνοδών εγγειοβελτιωτικών έργων του». 
 
Με αλλεπάλληλες κοινοβουλευτικές παρεμβάσεις, τόσο προς την προηγούμενη Κυβέρνηση, όσο και 
προς εσάς, επισημαίνω ότι η εκτροπή του πλατύ ποταμού και τα συνοδά εγγειοβελτιωτικά  έργα του, 
είναι ένα μεγάλο έργο πνοής που θα συμβάλλει στην ορθολογική αξιοποίηση των υδάτινων πόρων και 
των έργων υποδομής που ήδη υφίστανται και  θα δώσει σημαντική ώθηση στον πρωτογενή τομέα τόσο 
στο Νότιο Ρέθυμνο όσο και στη Μεσαρά και εξ αυτού του λόγου πρέπει να αποτελέσει προτεραιότητα. 
Στην τελευταία συζήτηση επίκαιρης ερώτησης μου, είχατε δεσμευτεί για δημοπράτηση του έργου ως 
το τέλος του 2021 ενώ εκφράσατε και την βεβαιότητα χρηματοδότησης του έργου είτε  από ένταξη στο 
Ταμείο Ανάκαμψης είτε με εναλλακτικό σενάριο χρηματοδότησης από την Ευρωπαϊκή Τράπεζα 
Επενδύσεων. 
Ωστόσο σήμερα, ένα χρόνο μετά, όχι μόνο δεν υλοποιήθηκε η  δημοπράτηση του έργου  αλλά δόθηκε 
άλλη μια 3μηνη παράταση στη σύμβαση με τον τεχνικό σύμβουλο που υποβοηθά τις υπηρεσίες του 
Υπουργείου για την δημοπράτηση, αφού υπάρχει σημαντική καθυστέρηση ενώ προκύπτουν και 
ερωτηματικά σχετικά με την εξασφάλισή της χρηματοδότησης. 
Επιπλέον, σας είχα ζητήσει την πραγματοποίηση μελέτης προκειμένου να ερευνηθεί, αν, εκτός από τον 
εμπλουτισμό του φράγματος Φανερωμένης και της αρδευόμενης σήμερα έκτασης, οι ποσότητες του 
νερού που θα οδηγούνται προς την Μεσαρά αρκούν για να επεκταθεί η αρδευόμενη έκταση και να 
ενισχυθεί ουσιαστικά η αγροτική παραγωγή και οι Αγρότες της Μεσαράς. 
Επειδή οι διαδοχικές  παρατάσεις του τεχνικού συμβούλου  και οι εν εξελίξει διαδικασίες για την 
χρηματοδότηση του έργου εγείρουν αντιδράσεις και ερωτηματικά 
Επειδή το Κίνημα Αλλαγής, εξ αρχής  έχει τονίσει ότι η αξιοποίηση των διαθέσιμων πόρων του Ταμείου 
Ανάκαμψης  και του ΕΣΠΑ οφείλουν να έχουν ισχυρή περιφερειακή διάσταση, προτείνοντας μεταξύ 
άλλων και ένταξη σε αυτά της εκτροπής του Πλατύ ποταμού και των συνοδών εγγειοβελτιωτικών 
έργων του. 
Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 
-Σε ποιες άμεσες ενέργειες θα προβείτε για να προχωρήσει επιτέλους η επικαιροποίηση των 
υφιστάμενων μελετών, η εκπόνηση και έγκριση νέων καθώς και  οι διαδικασίες δημοπράτησης της 
κατασκευής του έργου του Πλατύ Ποταμού; 
-Ποια συγκεκριμένα έργα μελετώνται για να υλοποιηθούν μαζί με την εκτροπή του Πλατύ ποταμού και 
σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι μελέτες και οι αδειοδοτήσεις τους; 
-Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του έργου και σε ποιο χρηματοδοτικό πρόγραμμα θα 
ενταχθεί τελικά (Ταμείο Ανάκαμψης, ΕΣΠΑ, ΠΔΕ ή συνδυασμός αυτών); 
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